
 

 
 
 
Budgethøringssvar fra Klostermarksskolen - Budget 21 
 
 
Vi fremsender hermed vores høringssvar. 
 
 
Da den foreslåede rammebesparelse på 1,5 % på alle serviceområder inden fristen for afgivelse af 
høringssvar ikke er blevet konkret udmøntet i Skole og Børneudvalget, har vi vanskeligt ved at afgive et 
specifikt høringssvar. 
 

1) Vi er selvfølgelig altid bekymrede over besparelser på skoleområdet, men skulle rammebesparelsen 
resultere i en 1,5% nedsættelse af vores budgettildeling, vil vi foretrække selv at prioritere hvor 
besparelsen skal findes. 

 
2) Det strategiske anlægsbudget noterer vi er udvidet med 10 mio. kr. pr. år. på vores område. Dette 

er tiltrængt og kunne nemt udvides mere.  Vores skole kæmper stadig med en række mangler ved 
vores forholdsvis nye bygninger, fx har Klostermarksskolen i flere år efterspurgt solafskærmning, 
ligesom vores udearealer mest er efterladt som uinspirerende græsarealer. 

 
 
 
På skolebestyrelsens vegne 
 
 
 
 
 
Klaus Rasmussen 
(Formand) 
 


